

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE

Identificació de la sessió:

Data: 12 de març de 2019

Inici: 21:05 h

Fi: 22 h

Lloc : Unió Batllorienca

Caràcter de la sessió: ordinari

Assistents:

Presidenta : M. Helena Lagarda Planas

Vicepresidenta :	Anais Medina Terradas	particular
	Joaquim Pagès Oliver	particular
	Anna Oliver Torrent	particular
	Berta Martín Garcia	particular
	Jofre Jovellar Ortega	particular
	Jordi Gomez Barrero	particular
	Rosa Forné Geli	patronat de la gent gran
	Joan Ridorsa Juhé	“ “
	Sergi Manso	AFA escola Montnegre

Secretària: Àngels Berenguer Puig

Ordre del dia:

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior
2. Informació de la presidenta
3. Informació de les comissions
4. Torn obert de paraula

Desenvolupament de la sessió:

La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:05h i, abans de passar a tractar els punts de l'ordre del dia, presenta al nou representant de l'AFA de l'escola Montnegre, el Sr. Sergi Manso.

1. Aprovació de la darrera acta

La presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l'esborrany de l'acta de la sessió anterior i si han de fer alguna observació.

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l'aprovació de la referida acta.

2. Informació de la presidenta

La Sra. presidenta fa un repàs de les actuacions fetes en els darrers 3 anys a La Batllòria, moltes d'elles arran de les demandes fetes des del Consell de Poble. Comenta que queda pendent encara la coberta de les pistes, tot i que es preveu que les obres comencin en les properes setmanes.

Es comenta que seria bo poder-la tenir enllestida per la Festa Major d'estiu, però per terminis serà complicat. Per aquest motiu, convindria tenir prevista la ubicació per instal·lar una carpa pels actes de Festa Major en cas que la pista encara estigui en obres.

També diu que ja tenim un nou pressupost per a pintura i adequació del Safareig, aquesta vegada més raonable (600 euros).

La Sra. Medina explica que l'empresa contractada deixarà a punt la paret i les columnes per poder-hi pintar a sobre. S'ha previst que aquesta actuació es faci l'11 d'abril i l'endemà nens i nenes de l'Escola hi aniran per fer el mural decoratiu. S'ha demanat des de l'escola que hi hagi algunes persones voluntàries per ajudar a fer aquesta activitat amb la quitxalla. Un cop fet el mural amb l'escola, el dia 13 d'abril es farà una festa oberta a la ciutadania per estrenar la nova decoració d'aquest espai. Es proposa fer un pica-pica ofert pel Consell de Poble.

Seguidament, la Sra. presidenta comenta que es va fer la consulta a l'àmbit d'Espai Públic sobre la instal·lació d'un gronxador o un tobogan i sembla ser que aquesta opció resulta complexa de fer, atès que requereix fer-hi obra per adequar i pavimentar l'espai. No obstant, una solució idònia i factible seria dibuixar-hi jocs al terra.

S'acorda, doncs, posar-hi jocs tipus tres en ratlla, xerranca i/o escacs. Aquest seria un primer pas per fer del Safareig un espai de convivència i desincentivar que s'utilitzi per anar-hi a fumar i fer soroll.

Pel que fa el suggeriment de moure o eliminar el semàfor del pont de la Tordera que sovint està trencat pel pas de camions, la Sra. presidenta diu que, feta la consulta a l'àrea de Seguretat Ciutadana, es pot eliminar i substituir per senyalització, restituir-lo novament o moure'l.

Es proposa de moure'l o substituir-lo per un semàfor més petit que es pugui posar al mur.

Quant al tema de les pantalles acústiques a la C35, la Sra. presidenta mostra a les persones assistents la simulació de com quedaria l'espai després d'instal·lar els plafons. La opinió és que l'impacte visual seria terrible, a part de la sensació de deixar el poble tancat.

Es proposa buscar altres opcions, com podrien ser mesures reductores de velocitat, ja apuntades en altres ocasions, radars, etc.

La Sra. Oliver apunta que properament s'acaba la concessió del peatge de l'AP7 i això podria suposar una reducció del trànsit rodat per la C35, atès que la majoria de vehicles utilitzarien l'autopista per fer aquest tram. El Sr. Jovellar afegeix que la construcció de la rotonda també podria suposar una reducció de la velocitat dels vehicles al seu pas per La Batllòria, fet que reduiria també el soroll.

Seguidament, la Sra. presidenta explica les properes activitats previstes a La Batllòria:

- Un xerrada sobre drogues adreçada a pares i mares
- La Setmana de la Natura, del 27 de maig al 2 de juny, que inclouria la inauguració de la ruta de la serra de Can Puig com a acte final de la setmana, el dia 2 de juny. Durant aquesta setmana també es faran exposicions amb visites guiades i comptarem amb el suport de la Diputació de Barcelona per la difusió de l'acte d'inauguració de la ruta.

3. Informació de les comissions

Les comissions no tenen cap tema per proposar/parlar.

4. Torn obert de paraula

El Sr. Manso comenta que la tanca que separa el pati de l'aulari està molt malmesa.

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a les 23:30 hores i s'estén la present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta.

La secretària de la sessió
Àngels Berenguer Puig

Vist-i-plau
La presidenta del Consell de Poble
M. Helena Lagarda Planas